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Maastricht, 5-1-2017 
 
Aan het College van B&W Maastricht 
 
 
 
Geacht College, 
 
 
De discussie over het al of niet kappen van de Beukenlaan houd veel natuurliefhebbers 
beangstigend bezig. 
Dit komt omdat er een rapport zou zijn, zo beweert de Gemeente, dat gerust gekapt zou 
kunnen worden. 
En een rapport dat beweert wordt dat het verkeerd zou zijn om te kappen omdat er geen 
aanleiding voor zou zijn. 
Bij onderzoek zou maar een heel enkele boom gekapt moeten worden en kan de mooiste 
laan van Maastricht geheel behouden blijven. 
Nu wij begrepen hebben dat de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed de Gemeente 
geadviseerd heeft om de Beukenlaan NIET te kappen, maar eerst veel nader onderzoek te 
doen. Om vervolgens zoveel mogelijk bomen te behouden, stellen wij de volgende ex artikel 
48 schriftelijke vragen: 
 
Vraag 1 Heeft u College kennis genomen van bovengenoemde rapporten? 
Vraag 2 Heeft u kennis genomen van het advies van de Rijksdienst voor Cultureel erfgoed ? 
Vraag 3 Is het College van plan dit dringend advies uit te laten voeren ? 
Vraag 4 Indien u dat niet van plan zou zijn vragen wij u College deze zaak eerst in een 
Stadsronde en een Raadsronde te agenderen? 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
hoogachtend, 
 
Jan Hoen  
Fractievoorzitter Maastrichtse Volkspartij 
 


